

SWISS LUXURY APARTMENTS GENEVA
A place to live and work

Découvrez les 24 appartements de standing au cœur de Genève où l'aménagement moderne s'harmonise merveilleusement avec le charme d'un bâtiment historique. Profitez de l'ambiance intime et chaleureuse tout en laissant le soin à une équipe dynamique et expérimentée de tout faire pour que vous vous sentiez chez vous. Cet établissement a été élu « Switzerland's Leading Serviced Apartments » deux années consécutives pour la qualité exceptionnelle de son offre et ses services. Ces appartements sont disponibles pour des séjours à partir d'une nuit à plusieurs mois.

-/ Experience the 24 luxuriously appointed apartments in the very heart of Geneva where modern furnishings and state of the art equipment meet the charm of a historical building. Enjoy added privacy along with personalized service of the experienced team on site and feel like you were in your own home. This property was recognized with the World Travel Award for the second year in a row for its excellent facilities and quality of service. The apartments are available for stays from one night to several months.

SWISS LUXURY APARTMENTS

A PLACE TO LIVE AND WORK

Swiss Luxury Apartments
Rue Philippe-Plantamour 6, Genève
+41 22 596 12 00 – info@swiss-luxury-apartments.ch
www.swiss-luxury-apartments.ch